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Godt at saken endelig ble behandlet. Synest det er trist at kommunen krever full betaling når 

saken har tatt så lang tid. 

Over tre år uten at noen tok tak i den... 

Ser at jeg ikke får bygget balkongen etter ønske. Det er ikke på grunn av behov for større 

areal, men på grunn av byggtekniske årsaker. 

Det er vanskelig å få til "takutspringet" da bjelkene nå skal gå motsatt vei. Hører gjerne fra 

deg om det finnes en løsning på dette. 

 

En annen ting jeg vil spørre om. Jeg går ut fra at nabo Terje Hella må søke om godkjenning 

av mur på vestsiden av huset. Den er ikke omsøkt, står utenfor byggegrensen, er nærmere meg 

en fire meter og er svært skjemmende..  

 

Med vennlig hilsen 

 

Geir Thomassen 
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Sjå vedlegg 
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